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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Niklas Wykman (M)

2024/25:419 Hyressättning för kulturfastigheter

Statens fastighetsverk förvaltar cirka 2 300 statligt ägda fastigheter. Skansen 
Lejonet och Skansen Kronan i Göteborg är två exempel. Dessa två landmärken 
i staden Göteborg är en del av vår identitet och vårt gemensamma kulturarv.

Skansen Lejonet renoverades på 1970-talet av Götiska förbundet, som sedan 
1975 är hyresgäst i Skansen. Götiska förbundet har förvaltat fastigheten väl och 
anordnar regelbundna visningar av borgen för allmänheten. Ett 50-årigt 
hyresavtal löper ut snart, och det är osäkert om Götiska förbundet har 
ekonomiska resurser att stanna kvar i Skansen Lejonet. 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Niklas Wykman:

 

Hur arbetar statsrådet för att Statens fastighetsverk ska anpassa sina 
hyressättningar på långa avtal så att kulturbärande föreningar kan fortsätta att 
ideellt förvalta det svenska kulturarvet?

………………………………………

Björn Tidland (SD)

Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann

Från Riksdagsförvaltningen
2024-11-11
Besvaras senast
2024-11-20 kl. 12.00


